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VSP J. Kleijnen  Verkeersveiligheid 
Via diverse media hebben wij vernomen dat bij het opstellen van een 
nieuw mobiliteitsplan zou er o.a. nog eens goed gekeken worden naar 
de gevaarlijke doorgaande weg van de Neerhem naar de Reinaldstraat. 
Volgens de gemeente Valkenburg a/d Geul zou het wegennet binnen 
onze gemeente voldoen aan de landelijke richtlijnen (hier stellen wij 
grote vraagtekens bij).  
 
Dit n.a.v. cijfers van verkeersbureau VIA periode 2015-2018. 
Valkenburg , traject Berkelplein, Burg. Henssingel, N595, Neerhem, 
Oosterweg, Reinaldstraat staat op nr. 2 van onveiligste wegen in 
Limburg en de N590 staat op de 10de plaats. Dit baart ons zeer grote 
zorgen en hier hoef je als gemeente natuurlijk niet trots op te zijn. 
Het heeft ons inziens te maken dat deze wegen niet voldoende veilig 
ingericht zijn, maar het heeft ook heel nadrukkelijk te maken met 
verkeershufferig gedrag wat je binnen onze gemeente steeds meer 
tegenkomt. Valkenburg a/d Geul lijkt soms wel op een racecircuit. De 
maximum snelheid wordt door velen gewoon aan hun laars gelapt, 
stoppen voor voetgangersoversteekplaatsen wordt vaak genegeerd en 
spelen met de GSM in de auto is voor velen belangrijker dan je bezig 
houden met het verkeer. Mensen in onze gemeente klagen al jaren 
steen en been over het asogedrag in het verkeer en vragen of er 
eindelijk eens wat meer aan handhaving gedaan kan worden om in elk 
geval de verkeershufters eens stevig aan te pakken. Wij als VSP hebben 
dat al herhaaldelijk naar voren gebracht, maar er gebeurt m.b.t. 
verkeershandhaving gewoon te weinig binnen deze gemeente. N.a.v. 
het bovenstaand willen wij als raadsfractie van de VSP de volgende 
vragen aan u stellen: 

 Is het college bereid alles in het werk te stellen dat er meer en 
harder opgetreden gaat worden tegen verkeersovertreders en 
zeer zeker tegen het toenemend hufterig verkeersgedrag 
binnen onze gemeente? 

--- 



 Is het college bereid alles in het werk te stellen dat er meer 
gedaan gaat worden aan snelheidscontroles in onze gemeente, 
vooral in buurten waar een maximum snelheid van 30 km van 
toepassing is? 

 N.a.v. bovenstaande vragen is het college bereid hierover in 
overleg te treden met de politie en met de provincie Limburg 
vanwege de provinciale wegen N590 en N595 die door onze 
gemeente lopen? 

 Is het college bereid, ook weer in samenspraak met de 
provincie Limburg om te kijken op welke manier deze wegen 
verkeersveiliger ingericht kunnen worden (zeker de N595 die 
door Oud Valkenburg en Schin op Geul loopt). 

 
Misdaad anoniem 
De gemeenten Brunssum, Beekdaelen en Voerendaal hebben zich 
onlangs aangesloten bij Misdaad Anoniem. Zij hebben dat gedaan 
om de criminaliteit steviger aan te pakken. Men hoopt door de 
samenwerking met Misdaad Anoniem dat de gegevens 
beschikbaar komen die helpen om georganiseerde criminaliteit 
aan te pakken. Ook in onze gemeente zijn nog altijd veel mensen 
die criminele activiteiten niet rechtstreek aan de Politie durven 
te melden uit vrees voor represailles. Het melden van 
een criminele activiteit via Misdaad Anoniem draagt ongetwijfeld 
bij om te komen tot meer veiligheid voor onze inwoners, maar 
ook voor onze gasten.  
De meldingen die bij Misdaad Anoniem gemeld worden bestaan 
o.a. uit moord, fraude, drugsoverlast, inbraken, ect. ect. N.a.v. 
het bovenstaande wil ik namens de raadsfractie van de VSP de 
volgende vraag aan het college stellen. Is het college bereid om 
er zorg voor te dragen dat Valkenburg a/d Geul zich ook 
aansluit bij Misdaad Anoniem? 
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